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Vragen  
 
Het college doet het voorstel om een subsidie van 40.000 euro beschikbaar te stellen voor de 
implementatie van het Horecaconvenant.  
 

1. Wij ontvangen graag het (concept) Horecaconvenant. Kan deze worden ingezien?  
 

2. Aan welke voorwaarden moet worden voldaan voor het verkrijgen van de door het 
college voorgestelde subsidie voor horecaondernemers? 

 
3. Binnen welke termijn is het de intentie van het college om het gebruik van 

terrasverwarming af te bouwen? 
 

4. Wat zijn de gevolgen voor de toegekende subsidie indien de gasheaters niet 
verwijderd worden? 

 
 
Antwoorden 
 

1. Vooralsnog kan het convenant niet worden ingezien. Naar verwachting 
eind februari ondertekenen het college en Koninklijke Horeca 
Nederland (KHN) – afdeling Gouda het nieuwe Horecaconvenant. De 
precieze tekst is nog onderdeel van onderhandeling met de KHN 
alsook besluitvorming door het college.  

2. De subsidieregeling, die zich naar huidige inzichten richt op koplopers, 
zal worden opgesteld nadat er overeenstemming is over het 
horecaconvenant, waar deze regeling in het kader van verduurzaming 
wordt beoogd. 

3. Het horecaconvenant bevat afspraken over heaters. Dit is geen 
(dwingende) regelgeving overigens. 

4. Zie vraag 3 
 
 
 
 

 

 
 

 

 
 
 


